
Rada Gminy w Galewicach 
Radni-Sesja 

Protokół nr XIV/19 

z XIV Sesji Rady Gminy w Galewicach odbytej w dniu 29 października 2019 r. w  

Sali Nr 107 Urzędu Gminy w Galewicach 

Obrady rozpoczęto o godz. 10:15, a zakończono o godz. 11:40. 

Ustawowa liczba radnych – 15. 

Obecni na sesji radni – 14 (którzy podpisali listę obecności): 

1. Tomasz Cieśla  

2. Żaneta Dulska  

3. Elżbieta Fras 

4. Krzysztof Golas  

5. Jerzy Karsznia  

6. Rafał Konieczny  

7. Kazimiera Korpeta  

8. Krzysztof Nowak  

9. Kazimierz Pilarz  

10. Dariusz Przedwojewski  

11. Łukasz Szaflik  

12. Mirosław Szymczak  

13. Jan Tomaszek  

14. Wiesław Zawadka  

Nieobecny: 

1. Piotr Kościański  

W obradach sesji udział wzięli: Wójt Gminy Galewice Pan Piotr Kołodziej, Skarbnik 

Gminy Galewice Pani Anna Kaczmarek, Kierownik Referatu Oświaty Pan Piotr Kowalczyk, 

p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Niwiskach Pani Anna Szczecińska, Dyrektor 

Gminnego Przedszkola w Galewicach Pani Beata Wesołowska oraz Wicemistrz Polski 

Północnej w Nordic Walking Pan Tadeusz Kasprzak oraz Sołtysi z terenu Gminy Galewice 

wg załączonej listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu 

1. Otwarcie obrad XIV Sesji Rady Gminy w Galewicach i stwierdzenie quorum. 

 

XIV Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia 

wypowiadając formułę,, Otwieram sesje Rady Gminy w Galewicach”. Poinformował, że 



zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym oraz § 48 ust. 2 pkt. 3 Statutu Gminy 

Galewice nadanego uchwałą Nr XL/229/18 Rady Gminy w Galewicach z dnia 04 września 

2018 r. obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obejmujące z natury rzeczy całość obrad są dostępne w BIP Urzędu Gminy 

w Galewicach oraz na stronie internetowej Gminy Galewice www.galewice.pl. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na sali jest obecnych 14 radnych. 

Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. Przewodniczący Rady Gminy 

poprosił radnych o zalogowanie się do systemu e-sesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zasugerował, iż porządek obrad jest Radnym znany, ponieważ 

otrzymali zawiadomienia na sesję, a w nich porządek obrad. Zaproponował następujący 

porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad XIV Sesji Rady Gminy w Galewicach i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XIII Sesji Rady Gminy w Galewicach z dnia 03 września 

2019 r. 

4. Wręczenie powierzenia stanowisk dyrektorom placówek oświatowych z terenu Gminy 

Galewice. 

5. Wręczenie gratulacji Wicemistrzowi  Polski Północnej w Nordic Walking  

6. Sprawozdanie  z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Galewice za rok szkolny 

2018/2019.  

8. Informacja z wykonania budżetu Gminy Galewice za pierwsze półrocze 2019 r. 

9. Informacja Wójta Gminy o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych. 

10.  Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy w 

Galewicach. 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia 

zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. Jana Pawła II w 

Galewicach. 

http://www.galewice.pl/


12.  Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ,, Programu 

współpracy Gminy Galewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2020 rok”. 

13.  Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 

obrębie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice. 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2019 rok. 

15.  Interpelacje i zapytania. 

16.  Wolne wnioski i informacje.  

17.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

18.  Zamknięcie obrad sesji. 

Głosowano w sprawie przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XIII Sesji Rady Gminy w Galewicach z dnia 03 września 

2019 r. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są jakieś 

uwagi do protokołu. Poinformował, że protokół z obrad  sesji rady gminy był dostępny do 

wglądu w biurze rady oraz był udostępniony w programie e-sesja i radni mieli możliwość 

zapoznania się z jego treścią. Ponadto protokół był wyłożony do wglądu przed obradami sesji 



w sali posiedzeń. Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. Uwag nie 

zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z obrad XIII Sesji Rady Gminy w Galewicach z 

dnia 03 września 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 

4. Wręczenie powierzenia stanowisk dyrektorom placówek oświatowych z terenu Gminy 

Galewice. 

Wójt Gminy Galewice Pan Piotr Kołodziej wręczył powierzenia stanowisk dyrektorom 

placówek oświatowych z terenu Gminy Galewice. Powierzenie stanowiska otrzymała Pani 

Beata Wesołowska Dyrektor Gminnego Przedszkola w Galewicach oraz Pani Anna 

Szczecińska  p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Niwiskach. Gratulacje w imieniu Rady 

Gminy złożył również Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karsznia.  

 

5. Wręczenie gratulacji Wicemistrzowi Polski Północnej w Nordic Walking. 

Wójt Gminy Galewice Pan Piotr Kołodziej wręczył Wicemistrzowi Polski Północnej w 

Nordic Walking trofeum za aktywną pomoc na rzecz promocji Gminy Galewice na arenie 

krajowej. Gratulacje w imieniu Rady Gminy złożył również Przewodniczący Rady Gminy 

Jerzy Karsznia.  

Wicemistrz Polski Północnej w Nordic Walking podziękował za otrzymane trofeum 

oraz zaprezentował statuetki i medale, które osiągnął w ostatnim czasie. 



 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Poinformował, że sprawozdanie 

powyższe zostało zamieszone na stronie internetowej gminy.                          

 Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję i poprosił o zadawanie pytań. Pytań i 

uwag nie odnotowano.           

 

Głosowano w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Galewice za rok szkolny 

2018/2019. 

 

               Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali informację 

i mieli możliwość zapoznania się. Dodał, że informacja była przedmiotem obrad Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty 

i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach w dniu 29 października 2019 r. i została zaopiniowany pozytywnie przez Komisję 

Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, Oświaty i 

Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Informacja o stanie 



realizacji zadań oświatowych Gminy Galewice za rok szkolny 2018/2019 stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do informacji. 

Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Galewice za rok szkolny 2018/2019. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 

8. Informacja z wykonania budżetu Gminy Galewice za pierwsze półrocze 2019 r. 

 

             Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali informację i 

mieli możliwość zapoznania się. Dodał, że informacja była przedmiotem obrad Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty 

i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach w dniu 29 października 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję 

Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, Oświaty i 

Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Informacja z 

wykonania budżetu Gminy Galewice za pierwsze półrocze 2019 r. stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia informacji z wykonania budżetu Gminy Galewice za 

pierwsze półrocze 2019 r. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 

9. Informacja Wójta Gminy o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych. 

 

           Wójt Gminy Galewice Pan Piotr Kołodziej przedstawił informację o dokonanej 

analizie oświadczeń majątkowych. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję i poprosił o zadawanie pytań. Pytań i 

uwag nie odnotowano.           

 

Głosowano w sprawie przyjęcia informacji Wójta Gminy o dokonanej analizie oświadczeń 

majątkowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka   

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 



10. Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy w 

Galewicach. 

 

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia przedstawił informację o dokonanej 

analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy w Galewicach. Informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję i poprosił o zadawanie pytań. Pytań i 

uwag nie odnotowano.           

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia informacji o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych 

radnych Rady Gminy w Galewicach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia 

zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. Jana Pawła II w Galewicach. 

 

              Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 29 października 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 



Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

          Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Gimnazjum im. Jana Pawła II w Galewicach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

"Programu współpracy Gminy Galewice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2020 rok" 

 

              Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 29 października 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 



          Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do 

projektu uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Galewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w obrębie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice. 

              Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 29 października 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

          Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w obrębie 



Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2019 rok. 

              Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 29 października 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

          Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał 

Konieczny , Kazimiera Korpeta , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kościański  

 

15. Interpelacje i zapytania. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań przez 

Radnych i Sołtysów Gminy Galewice. 

 

Radny Pan Tomasz Cieśla wnioskował o : 

- rozszerzenie transmitowania audiowizualnego o posiedzenia Komisji Rady Gminy Galewice 

oraz o zamieszczenie protokołów z posiedzeń prac komisji Rady Gminy na Biuletynie 

Informacji Publicznej ( Wniosek stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radna Pani Żaneta Dulska wnioskowała o: 

- założenie jednej lampy w Węglewicach przy posesji 21 na ul. Polnej (Wniosek stanowi 

załącznik do protokołu). 

-nawiezienie tłucznia na drogę gminną przy posesji Nr 4 na ulicy Bocznej w Węglewicach. 

Droga znajduje się na ulicy Krótkiej, ale nie jest formalnie taką ulicą. ( Wniosek stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

Radny Pan Krzysztof Nowak wnioskował o : 

- wycinkę zakrzaczeń na drodze zlokalizowanej na działce ewidencyjnej 621 tj. począwszy od 

posesji Nr 29 w kierunku Lasu należącego do Leśnictwa Sokolniki. 

- uzupełnienie tłuczniem drogi gminnej w miejscowości Kaski oraz wyrównanie drogi w 

stronę posesji Nr 33 oraz posesji 39 ( Wniosek stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radna Pani Elżbieta Fras i Radna Pani Kazimiera Korpeta wnioskowały o : 

- ujęcie do budżetu gminy na rok 2020 rozbudowy oświetlenia drogowego wzdłuż drogi 

powiatowej w miejscowości Kolonia Osiek na odcinku od skrzyżowania w kierunku 

Wyszanowa do granicy gminy w kierunku Cieszęcina. ( Wniosek stanowi załącznik do 

protokołu). 



 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Zawadka  wnioskował o: 

- o przyczepę tłucznie na załatanie dziur na drodze gminnej Zataje -Mielcuchy Pierwsze. 

Chodzi o dwa odcinki tej drogi  o długości ok. 100 m ( koło starej gajówki oraz za tzw. 

górką). 

- załatanie dziur na drodze gminnej od Sali OSP Biadaszki w kierunku miejscowości 

Foluszczyki (od lasu) oraz Foluszczyki – Kalety. ( Wniosek stanowi załącznik do protokołu). 

 

 Sołtys Sołectwa Rybka Pan Zygmunt Wojcieszak wnioskował o: 

- wykonanie przyłącza wodociągowego do posesji Nr 74 w miejscowości Rybka.  

 

Sołtys Sołectwa Przybyłów Pani Zdzisławy Jastrząbek wnioskowała o: 

-  naprawienie hydrantu w miejscowości Przybyłów obok posesji nr 18 przy drodze gminnej 

 - naprawienie drogi przed asfaltem Przybyłów masą na gorąco. Poinformowała, że było 

naprawione, ale porobiły się ponownie dziury. ( Wniosek stanowi załącznik do protokołu). 

 

Sołtys Sołectwa Niwiska Pan Leszek Faltyński  wnioskował o: 

- uzupełnienie nierówności kruszywem na drodze nieutwardzonej w miejscowości Niwiska  

(Wniosek stanowi załącznik do protokołu). 

 

Sołtys Sołectwa Kaźmirów Pani Izabela Machoń- Broda wnioskowała o: 

-wystosowanie za pośrednictwem Gminy Galewice pisma do Powiatowego Zarządu Dróg w 

Wieruszowie w sprawie postawienia znaków drogowych- drogowskaz w kształcie strzały- 

informujących o kierunku skrętu do miejscowości Kaźmirów. Zarówno na drodze Ostrówek- 

Biadaszki oraz Galewice Głaz, gdyż nie ma takiego znaku. ( Wniosek stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

16. Wolne wnioski i informacje. 

       Przewodniczący Rady Gminy odczytał  pismo mieszkańców ul. Południowej w 

Galewicach w sprawie  utwardzenia  nawierzchni drogi w miejscowości Galewice na ul. 

Południowej oraz zaplanowanie na kolejne lata środków w budżecie gminy na budowę drogi 

asfaltowej. Pismo stanowi załącznik do protokołu.  



 

17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

 

          W   punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karsznia przedstawił odpowiedzi 

na wnioski i interpelacje złożone przez Radnych i Sołtysów na XIII Sesji Rady Gminy w 

Galewicach w dniu 3 września 2019 roku. Odpowiedzi stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karsznia o 

godzinie  11:40
 
dokonał zamknięcia XIV  Sesji Rady Gminy, dziękując za przybycie i udział 

w dyskusji. 

 

                                                                                                          Obradom przewodniczył: 

 

  

Przygotował(a): Katarzyna Owczarek 

 

 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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